

supereal.

rented.



Lux.- Cents

apartment - 2 bedrooms 81 m²

This charming two-bedroom apartment in Luxembourg-Cents has been rented!

On the second floor of a small well-maintained residence, this ± 81 sqm apartment offers an entrance hall, a living room with access to a ± 9 sqm balcony with a lovely view, a dining area, a fully equipped kitchen, a master bedroom, a separate toilet, a storage room with a connection for a washing machine, a bathroom with a toilet and finally a second bedroom.

On the ground floor, it offers an indoor parking space, and a private cellar.

No. 23 allée du Carmel in Cents is a perfect and quiet location, close to the city center, the Kirchberg District as well as many shops, restaurants, parks and great connection to bus lines.

Fees are paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....
Ce charmant appartement deux chambres à Luxembourg-Cents a été loué !

Au deuxième étage d'une petite résidence bien entretenue, cet appartement de ± 81 m² offre un hall d'entrée, un salon avec accès à un balcon de ± 9 m² offrant une belle vue, une salle à manger, une cuisine équipée, une chambre master, un wc séparé, un débarras avec connexion pour une machine à laver, une salle de bains avec wc ainsi qu'une deuxième chambre.

Au rez-de-chaussée, il offre une place de parking intérieure et une cave privée.

L'appartement est disponible immédiatement.

Le 23 allée du Carmel à Cents est un endroit calme et idéale offrant une proximité au centre-ville, au quartier du Kirchberg ainsi que de nombreux commerces, restaurants, parcs et lignes de bus.

Les frais d'intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_gre_22303

/ 1 bathroom(s)



rented.

















supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg